
Protokół nr XXVII/21 
z XXVII Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 

odbytej w dniu 1 lipca 2021 roku  
 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym. Przewodniczący Rady Andrzej Kubat  prowadził obrady 

on-line z siedziby Starostwa Powiatowego w Częstochowie.  

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:00 otworzył obrady XXVII Sesji 

witając radnych i innych uczestników.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radni obecni 25: 

 na sali sesyjnej  -  8 radnych 

 on-line           - 17 radnych 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi i 

propozycje zmian. Wobec braku głosów poddał pod głosowanie porządek obrad. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” przyjęła porządek 

obrad. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXVII Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2021 – 2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu 

częstochowskiego, od dnia 1 września 2021 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Planu Zrównoważonego 

Rozwoju Publicznego Transportu Zbiorowego dla Powiatu Częstochowskiego”. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi przewozowe 

publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu częstochowskiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w 

części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 

odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przywrócenia pasażerskich połączeń kolejowych na linii 

kolejowej nr 146 na odcinku p.odg Wyczerpy – Chorzew Siemkowice i odtworzenie 

ruchu pasażerskiego. 

14. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

16. Zamknięcie obrad XXVII Sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół nr XXVI/21 z sesji w dniu  

22 czerwca 2021 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także został 

wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych jednomyślnie: 25 głosami „za” przyjęła protokół nr 

XXVI/21. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Elżbieta Łągiewka  

2. Henryk Kasiura 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych jednomyślnie: 25 głosami „za” powołała Komisję 

Uchwał i Wniosków w ww. składzie. 
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Ad. 6  

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu za okres 

międzysesyjny tj. od dnia 22 czerwca 2021 roku omawiając zagadnienia omawiane na  
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posiedzeniach Zarządu, w tym podjęte uchwały. Sprawozdanie obejmuje informację o 

zadaniach realizowanych przez poszczególne wydziały Starostwa i inne jednostki 

organizacyjne powiatu ze szczególnym uwzględnieniem zadań Wydziału EZK. Szerzej 

odniósł się do kwestii: 

 stabilnej sytuacji w powiecie w związku z epidemią koronawirusa; 

 nadrabiania zaległości w dziedzinie organizacji imprez sportowych i  kulturalnych; 

 organizacji dożynek powiatowych, które odbędą się w Kłomnicach 29 sierpnia br.; 

 naboru wniosków do nowego programu ogólnokrajowego w 4 obszarach 

obejmujących m.in. drogownictwo i gospodarkę odpadami; 

 przepisów dotyczących raportowania schematów podatkowych; 

 uroczystego otwarcia Centrum Opieki Paliatywnej w udziałem Pani Prezydentowej 

Agaty Dudy; 

 ćwiczeń obronnych związanych z covid_19, w tym zagrożenia nowymi mutacjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2021 – 2028  

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: 24 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” podjęła 

uchwałę Nr XXVII/207/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2021 – 2028. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na 

lata 2021 – 2028 

ZA: 24, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

PRZECIW (1) 

Danuta Tomza 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok został radnym udostępniony w systemie  

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr 

XXVII/208/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2021 rok 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na 

obszarze powiatu częstochowskiego, od dnia 1 września 2021 roku został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: 24 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXVII/209/2021 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu częstochowskiego, 

od dnia 1 września 2021 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych 

mających siedzibę na obszarze powiatu częstochowskiego, od dnia 1 września 2021 roku 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta 

Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Janowski 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

„Aktualizacji Planu Zrównoważonego Rozwoju Publicznego Transportu Zbiorowego dla 

Powiatu Częstochowskiego” został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany 

przez komisję merytoryczną. Dyskusja w tym temacie była prowadzona dość obszernie na  

poprzedniej sesji. Dziś również zaprasza do dyskusji i zabrania głosu.  
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Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXVII/210/2021 w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Planu Zrównoważonego Rozwoju 

Publicznego Transportu Zbiorowego dla Powiatu Częstochowskiego”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Planu Zrównoważonego Rozwoju Publicznego 

Transportu Zbiorowego dla Powiatu Częstochowskiego” 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia cen 

maksymalnych za usługi przewozowe publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu 

częstochowskiego został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez 

komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednogłośnie 25 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr 

XXVII/211/2021 w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi przewozowe publicznego 

transportu zbiorowego na terenie powiatu częstochowskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi przewozowe publicznego transportu 

zbiorowego na terenie powiatu częstochowskiego 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia 

terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w 

pieczy zastępczej został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez  
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komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednogłośnie 25 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr 

XXVII/212/2021 w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, 

łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od 

ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie z 

odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy 

zastępczej 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przywrócenia 

pasażerskich połączeń kolejowych na linii kolejowej nr 146 na odcinku p.odg Wyczerpy – 

Chorzew Siemkowice i odtworzenie ruchu pasażerskiego został radnym udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Wicestarosta J. Miarzyński  

szczegółowo przedstawił ten problem na poprzedniej sesji. Niemniej jednak zaprasza do 

dyskusji.  

 

Radny M. Chudzik zapytał, czy odcinek linii kolejowej wymieniony w stanowisku Rady jest 

ukończony. 

 

Wicestarosta J. Miarzyński poinformował, że linia kolejowa nr 146 została już 

odbudowana. Chodzi o przywrócenie tam połączeń kolejowych i odtworzenie ruchu 

pasażerskiego, co wiąże się z budową przystanków i peronów zgodnie z propozycją PKP. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku innych głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednogłośnie 25 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr 

XXVII/213/2021 w sprawie przywrócenia pasażerskich połączeń kolejowych na linii 

kolejowej nr 146 na odcinku p.odg Wyczerpy – Chorzew Siemkowice i odtworzenie ruchu 

pasażerskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przywrócenia pasażerskich połączeń kolejowych na linii kolejowej nr 146 na 

odcinku p.odg Wyczerpy – Chorzew Siemkowice i odtworzenie ruchu pasażerskiego 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji tj. od 22 czerwca 2021 roku informując, że poszczególne dokumenty 

pozostają do wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 15 

Radny M. Chudzik zapytał o lokalizację szpitala onkologicznego przeznaczonego do 

likwidacji, o czym Przewodniczący wspomniał w korespondencji w poprzednim punkcie. 

Dostał wczoraj maila w tej sprawie, ale nie doczytał, gdzie znajduje się siedziba i jakie jest 

podłoże.   

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że szpital mieści się w Częstochowie przy 

ul. Warszawskiej. Pismo podpisane przez pacjentów zostało skierowane drogą mailową do 

każdego radnego. Nie zna tła sprawy. Nie zostało to w piśmie wyjaśnione. Problem jest 

jednak istotny, bo nie ma onkologii w Częstochowie i mało jest lekarzy, a potrzeby są 

ogromne. Nie wie, czym spowodowana jest likwidacja. Czy jest to kwestia pieniędzy, czy 

brak kontaktu, czy kłopoty ze zbyt małą kadrą. Jeśli jest wola radych, to temat podejmie 

Komisja Zdrowia.  

 

Radny M. Chudzik zaapelował, aby jak najszybciej przygotować stanowisko wspierające 

pacjentów i sprawę podjąć na forum Rady, gdyż czas nagli. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat oznajmił, że stosowne stanowisko zgodnie z sugestią 

radnego zostanie niezwłocznie przygotowane, gdyż likwidowanej jednostce trzeba pomóc, 

aby nie upadła i nadal funkcjonowała - i w tym kierunku będą działać. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 10:28 zamknął 

obrady XXVII Sesji Rady Powiatu.  

 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio oraz 

transkrypcją stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska   

 

 

 

 

 

 


